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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2024/25:861 Resor för värnpliktiga

Många värnpliktiga upplever problem med sina resor till och från förbanden. 
Det kan handla om långa och komplicerade resor där man ofta behöver 
konkurrera med resten av befolkningen om ett begränsat antal platser. Ibland 
upplevs resor som bokas av Försvarsmaktens reseavdelning som onödigt långa 
och krångliga. Kan man inte boka i god tid riskerar man till exempel att 
platserna på flera av SJ:s avgångar tar slut.

Förutsättningarna för att boka och genomföra sin bokade resa påverkas i hög 
grad av vilket schema man har och inte minst i hur god tid man får reda på sin 
ledighet. Försvarsmaktens verksamhet innebär att snabba förändringar ibland är 
oundvikliga, men att längre ledigheter blir inställda med bara några dagars 
varsel bör undvikas så långt det är möjligt.

Problemen med hemresor är inte omöjliga att lösa. Bättre schemaläggning och 
återinförd värnpliktslegitimation är några saker som lyfts i Pliktrådets 
halvårsrapport 2024–2025.

Med anledning av ovanstående är min fråga till försvarsminister Pål Jonson:

 

Avser ministern att föra dialog med Försvarsmakten eller ta några andra 
initiativ för att komma till rätta med de problem som rör värnpliktigas resor till 
och från förbanden?

………………………………………

Hanna Gunnarsson (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-04
Besvaras senast
2025-03-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


